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Országgyű lés Hivatal a
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Étkezett- 2018 JAN 0 5,

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

Kövér László úr,

az Országgyű lés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

» Milyen vizsgálatot folytattak le a Markusovszky kórházban? "

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A szombathelyi Markusovszky Kórház sok betege nevét is vállalva „rémtörténetnek” beill ő ,

rendkívül súlyos esetekről számolt be a sajtónak. A kórház igazgatója, Dr . Nagy Lajos úgy
nyilatkozott, hogy a történtek ügyében vizsgálatot folytattak, szerintük a kórház részér ő l nem
történt mulasztás . A betegek névvel vállaltan számoltak be a velük történtekrő l: „Gecse Ferencé

azt állította, hogy urológiai m ű tét közben a kórházi ágyhoz tartozó elektromos párna egyik lábá t
megrázta, a másikat pedig szinte csontig égette . Gecséné története elindította a lavinát . Egy
másik érintett, Antal Szilvia arról számolt be, hogy 15 hónapos kisfiát kínozta meg az egyik orvo s

a kórházi kezelés alatt. Egy harmadik áldozat, Boros Éva pedig azt mesélte : 2016-ban
magzatvízlevételre ment be a szombathelyi kórházba 19 hetes terhesen . Tizenkétszer szúrták
meg, szepszist kapott, ami után a magzatát is elvették, és a méhét is el kellett távolítani ” . A
kórházban Hende Csaba nyilatkozatait követően országgyűlési képviselőként 2017. október 25 -
én személyesen is látogatást tettem, ahol arról tájékoztattak, hogy az ügyek nyilvánosságr a

kerülését követően lefolytatták a vizsgálatokat és nem tártak fel az intézmény részérő l

mulasztást .

Ezért kérdezem Miniszter urat :

1. A minisztérium kért-e tájékoztatást a kórháztól az említett ügyek kapcsán ?

2. Amennyiben igen, ezt szóban vagy írásban tette? Kérem csatolja válaszához ez t
az írásos tájékoztatást, vagy a szóbeli tájékoztatásról szóló feljegyzést .

3. Milyen információk alapján folytatták le az intézményben a vizsgálatot ?

4. Mikor indult a kórházban a bels ő vizsgálat, mennyi ideig tartott?
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5. Milyen megállapításokat tett a belső vizsgálat az említett panaszokkal
kapcsolatban?

6. Adja meg a vizsgálatról készült jelentés nyilvántartási számát !

Budapest, 2018. január 5 .

Demeter Márt a

(LMP)
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